
ALGORITHM FOR FOREIGN CITIZENS TO RECEIVE MEDICAL 
SERVICES AT THE GBUZ SC "GDKB IM G.K. FILIPPSKOGO" CITY OF 

STAVROPOL 
 

1. In order to receive medical services for minors in the conditions of the 
Children's Consultative and Diagnostic Center, the legal representative of the child 
may: 
 contact the head of the Children's Consultative and Diagnostic Center 

Arakelyan Rafael Isaakovich (building 3, floor 4, office 9; working hours: 
Mon.-Fri. from 8 a.m. to 3 p.m. 12 min.; tel. 8 (8652) 99-26-92 ext. 8); 

 independently make an appointment at the cash desk of the Children's 
Consultative and Diagnostic Center (building 3, floor 4; working hours: Mon.-
Fri. from 8 a.m. to 4 p.m.; tel. 8 (8652) 99-27-01).  

2. In case of urgent health problems, a minor, accompanied by a legal 
representative, has the right to apply to the admission department of the GBUZ SC 
"GDKB IM G.K. Filippskogo" city of Stavropol. The child will be consulted by a 
specialist with the necessary recommendations or, if indicated, hospitalized in a 
specialized department. The reception department's working hours are round–the-
clock.  

 
3. If there is a need for planned hospitalization of a minor in the GBUZ SC 

"GDKB IM G.K. Filippskogo" city of Stavropol, the legal representative of the child 
should contact the head of the specialized department (current contact phone 
numbers are available on the official website https://dgkb-filippskogo.ru / in the 
Contacts section. Phone numbers") or to the chief physician's office by phone 
number 8 (8652) 71-87-39.  

 
Admission of foreign citizens, stateless persons who are not insured in the 

compulsory medical insurance or VMI system is carried out on a reimbursable basis 
in accordance with the Decree of the Government of the Russian Federation dated 
06.03.2013 No. 186 "On approval of the Rules for providing medical care to foreign 
citizens in the territory of the Russian Federation". 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ПОРЯДОК ЗАПИСИ ДЛЯ ИНОСТРАННЫХ ГРАЖДАН ПО 
ПОЛУЧЕНИЮ МЕДИЦИНСКИХ УСЛУГ В ГБУЗ СК «ГОРОДСКАЯ 

ДЕТСКАЯ КЛИНИЧЕСКАЯ БОЛЬНИЦА ИМЕНИ 
Г.К. ФИЛИППСКОГО» ГОРОДА СТАВРОПОЛЯ 

 
1. С целью получения несовершеннолетним медицинских услуг в условиях 

Детского консультативно-диагностического центра законный представитель 
ребенка может: 

  обратиться к заведующему Детским консультативно-диагностическим 
центром Аракеляну Рафаэлу Исааковичу (корпус 3, этаж 4, кабинет 9; 
режим работы: пн.-пт. с 8 час. 00 мин. до 15 час. 12 мин.; тел.                          
8 (8652) 99-26-92 доб. 8); 

  самостоятельно осуществить запись в кассе Детского консультативно-
диагностического центра (корпус 3, этаж 4; режим работы: пн.-пт. с 
8 час. 00 мин. до 16 час. 00 мин.; тел. 8 (8652) 99-27-01). 

2. В случае неотложных проблем со здоровьем, несовершеннолетний в 
сопровождении законного представителя вправе обратиться в приемное 
отделение ГБУЗ СК «Городская детская клиническая больница имени 
Г.К. Филиппского» города Ставрополя. Ребенок будет консультирован 
специалистом с выдачей необходимых рекомендаций или при наличии 
показаний госпитализирован в профильное отделение. Режим работы 
приемного отделения – круглосуточный. 

 
3. Если существует необходимость плановой госпитализации 

несовершеннолетнего в ГБУЗ СК «Городская детская клиническая больница 
имени Г.К. Филиппского» города Ставрополя, законный представитель 
ребенка должен обратиться к заведующему профильным отделением 
(актуальные контактные номера телефонов доступны на официальном сайте 
https://dgkb-filippskogo.ru/ в разделе «Контакты. Номера телефонов») или в 
приемную главного врача по номеру телефона 8 (8652) 71-87-39. 

 
Прием иностранных граждан, лиц без гражданства, не застрахованных в 

системе ОМС или ДМС, проводится на возмездной основе в соответствии с 
Постановлением Правительства Российской Федерации от 06.03.2013 г. № 186 
«Об утверждении Правил оказания медицинской помощи иностранным 
гражданам на территории Российской Федерации». 
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